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Abstract (en)
The variable valve control for a reciprocating piston internal combustion motor, using a valve opening camshaft (5) and closing camshaft (6), has a
timing gear (12) of rotating gear wheels. The timing gears are concentrated axially on to the camshafts (5,6). The timing gears are set by a common
setting wheel (17) operated by the setting motor (13), regulated by the control (14) according to the driving parameters.

Abstract (de)
Für eine variable Ventilsteuerung mit Betätigung der Einlassventile über eine Öffnungsnockenwelle (5) und eine Schließnockenwelle (6) wird
ein Verstellgetriebe (12) vorgeschlagen, welches besonders geringe Raumerfordernisse hat, beliebig weite Verstellwege zulässt und Vorteile im
Geräuschverhalten aufweist. Das Verstellgetriebe (12) wird von Umlaufrädergetrieben gebildet, deren Elemente im Wesentlichen axial auf den
Nockenwellen (5, 6) konzentriert sind. <IMAGE>
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